
Andelsboligforening AB Ørnsø
Formand Ole Holm – Lysbroparken 7, 2 th – tlf. 29 86 21 98

Referat af bestyrelsesmøde 2. november 2022
.
Tilstede:       Formand Ole Holm, næstformand Lars Bo Christensen, kasserer Preben Pedersen,

bestyrelsesmedlem Niels-Otto Sørensen, Arne Christoffersen samt
Vedligeholdelsesudvalg ved Lasse Schmidt, Knud Jørgensen  og Torben Thrysøe vedr.
punkt 4.

Næste møde tirsdag den 10. januar 2023 kl. 19.00 i Fælleshuset (værksted)
Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
Referat godkendt uden bemærkninger

2. Breve
Ingen breve

3. Økonomi:
Økonomi udvikler sig som budgetteret.

4. Vedligeholdelse og reparationer
- Vedligeholdelsesplan fra Factum2 afventes efter deres besøg her den 26. oktober

2022. Vedligeholdelsesudvalg kunne godt give et foreløbig bud på hvad der
forventes at stå i den endelige vedligeholdelsesrapport - det blev kort drøftet. Endelig
vedligeholdelsesrapport kommer til at danne grundlag for fremtidig
vedligeholdelsesarbejde af større opgaver på sigt. .

- Vores elevatorer står overfor en modernisering. For at kvalificere valg af
elevatorfirma samt arbejdets omfang har vi fået lavet en rapport fra en ekstern
rådgiver. Denne rapport drøftes snarest muligt med nuværende elevator firma der har
driften på vores elevator.

5. Venteliste
26 eksterne og 4 interne.

6. Evt.
- Der er indkøbes mere vejsalt. Hvert tårn kan afhente dette i værksted.
- Vi har modtaget en ekstra glas/metal beholder, så vi har i alt 3. De er nu placeret med

én i hvert af vore skure, så vi har en mere ligelig fordeling. Herudover øger
Silkeborg Forsyning tømningsfrekvensen for glas/metal, papir/pap samt plastik/mad-
og drikkekartoner (MDK) beholderne fra hver 4. uge til hver 3. uge, hvilket gerne
skulle betyde bedre plads til vort affald.

Andelsbolig – en del af et fællesskab
(Referat må ikke fjernes fra opslagstavle)


